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Zveřejněna upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních 

údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů, v platném znění 

 

Zápis č. 16    
z veřejného zasedání zastupitelstva města Velešín konaného dne 16. 12. 2024 

Přítomni: Jaroslav Bartizal, Jan Havel, Mgr. Jakub Kothánek, Ing. Jana Německá, Jan Petr, Jiří 

Růžička, Ing. Petr Skřivánek, Ing. Pavel Trajer, Ing. Petr Vágner, Milan Vlažný 

Omluven: Ing. Petr Falc, Mgr. Jana Janáková, Ing. Karel Krejčí, Karel Klein, Mgr. Iva Olšanová 

Začátek: 17.30 
Konec: 19.00 

 

Program 

1. Zahájení  

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu     

3. Schválení programu jednání 

4. Námitky k zápisu z 15. VZZM    

5.      Připomínky a dotazy k zápisům ze schůzí rady  

6.      Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva 

7. a) Návrh rozpočtu SMO regionu Pomalší na rok 2025 

 b) Návrh střednědobého rozpočtového výhledu na roky 2026, 2027, 2028 

8.  Obecně závazná vyhláška města, kterou se vydává požární řád města   

9. Obecně závazná vyhláška města Velešín o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství  

10. Návrh rozpočtu města Velešín na rok 2025 

11. Návrh střednědobého výhledu města Velešín na roky 2026 a 2027 

12. Obecně závazná vyhláška o čistotě veřejných prostranství a veřejném pořádku 

13. Zápis č. 6/2024 ze schůze finančního výboru  

14. Zápis č. 6/2024 ze schůze kontrolního výboru 

15.  Rozhodnutí o odměnách neuvolněných zastupitelů – od 1. 1. 2025 

16. Různé  

 

1. Zahájení 

Ing. Vágner zahájil zasedání a přivítal zastupitele a občany v obecenstvu. 

 
2. Určení jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
Zapisovatel: Lucie Foitlová  
Ověřovatelé zápisu: Jan Havel, Ing. Pavel Trajer   

 
3. Návrh programu jednání 
Ing. Vágner – za mnou vidíme program jednání. Jeden bod je navíc oproti zveřejněnému programu a 

to bod číslo 15. Jsou k programu nějaké dotazy? Pokud ne, tak přistoupíme k hlasování.  

 

Pro: 10 
(Bartizal, Havel, Kothánek, Německá, Petr, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0  Zdr.: 0 

Návrh programu jednání byl schválen 

 

4. Námitky k zápisu z 15. VZZM  

Ing. Vágner – dalším bodem jsou námitky k zápisu z 15. VZZM. Má prosím někdo něco? Pokud žádné 

nejsou, můžeme přejít k dalšímu bodu.  

5. Připomínky a dotazy k zápisům ze schůzí rady  

Ing. Vágner – má někdo připomínky k zápisům rady? Pokud žádné připomínky nejsou, přistoupíme 

k dalšímu bodu. 
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6. Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva 

  
10/26/13 – Záměr vybudování cyklostezky Velešín – Velešín Nádraží 

Ing. Vágner – v současné době máme souhlas všech majitelů dotčených pozemků, že buď pozemek 

prodají, nebo smění za jiný. Smlouvy budou předloženy pravděpodobně na dalším zasedání 

zastupitelstva. 

 

7. a) Návrh rozpočtu SMO regionu Pomalší na rok 2025 

    b) Návrh střednědobého rozpočtového výhledu na roky 2026, 2027, 2028 

 

Ing. Vágner - předkládám dokumenty svazku obcí, jehož jsme členem. Dostali jste v materiálech. Jsou 

schvalovány orgánem svazku, zastupitelstva obcí je berou jen na vědomí. Příspěvek obcí činí 

50Kč/občan. Ty jsou hlavním zdrojem příjmů. Jako zastupitelstvo bereme pouze na vědomí, 

nehlasujeme o něm.  

 

Usnesení č. 07/16 

Zastupitelstvo města bere na vědomí návrh rozpočtu Svazku měst a obcí regionu Pomalší na rok 2025 a 

návrh střednědobého výhledu rozpočtu Svazku měst a obcí regionu Pomalší na rok 2026-2027-2028.  

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

 

 

8. Obecně závazná vyhláška města, kterou se vydává požární řád města   

Ing. Vágner – byla aktualizovaná ve spolupráci s hasiči. Došlo ke drobným změnám.  

Ing. Skřivánek – doplnil bych i kontakt na velitele SDH Skřidla. Chybí číslování stránek.  

 

Usnesení č. 08/16 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města, kterou se vydává požární řád města.  

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 10 
(Bartizal, Havel, Kothánek, Německá, Petr, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0 

   
Zdr.: 0  

Usnesení bylo schváleno 

 

9. Obecně závazná vyhláška města Velešín o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství  

Ing. Vágner – znění stávající vyhlášky aktualizováno, sazba poplatku zůstává stejná jako v roce 2024. 

Posun splatnosti z 30. června na 30. dubna. Stejně jako v roce 2024, u bytových jednotek nově nesou 

zodpovědnost za uhrazení poplatku poplatníci, nikoliv správci bytových domů.   

Usnesení č. 09/16 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Velešín o místním poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství.  

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 10 
(Bartizal, Havel, Kothánek, Německá, Petr,  

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti:0  

   
Zdr.:0   

Usnesení bylo schváleno 

 

 

 

 

 

 



3 
VZZM 16 (16. 12. 2024) 

10. Návrh rozpočtu města Velešín na rok 2025 

Ing. Vágner - návrh rozpočtu vyvěšen v řádném termínu, proběhla pracovní schůzka zastupitelů za 

účasti vedoucí ekonomického odboru, které tímto děkuji za přípravu rozpočtu, a jednatelky Správy 

majetku města, které zodpověděly dotazy. Návrhy od veřejnosti ke mně od vyvěšení nepřišly, v průběhu 

roku je veřejnost posílá a řešíme je průběžně na radě či zastupitelstvu.  

Rada již schválila rozpočty příspěvkových organizací (ZŠ, MŠ, KIC).  

Provozní náklady: Největší náklady generuje odpadové hospodářství (13 500 000Kč, plus investice do 

FVE na Sběrném dvoře ve výši 1 100 000Kč), chod příspěvkových organizací (téměř 17,5 milionu), 

údržba města – opravy, udržování, technika, zaměstnanci. Náklady na bytový fond činí cca 15 000 000 

Kč, včetně energií, které se vyúčtují, a nebytový fond, cca 2 000 000 Kč, opět včetně nákladů na energie. 

Mezi největší investice patří oprava střechy na kotelně Nad Cihelnou č. p. 604. Jsou plánovány opravy 

bytů, samozřejmě mohu přibýt.  

Chod městské policie  - přes 2 000 000Kč, počítáme s výběrovým řízením na třetího strážníka.  

Požární ochrana – téměř 3 300 000 Kč  

Investiční náklady: zejména ulice Budějovická – nyní probíhá řízení na povolení stavby, výběrové 

řízení bude hotové snad do konce března. Akce je koordinována se Správou a údržbou silnic.  

Instalace fotovoltaických panelů na tři objekty – ČOV, sběrný dvůr, kino. 

Růžička – na dalším zastupitelstvu by se měly schvalovat akce od zastupitelů a veřejnosti.  

Usnesení č. 10/16 

Zastupitelstvo města schvaluje:  

a) rozpočet města na rok 2025 jako schodkový:  

 Příjmy ve výši 131 974 919 Kč a výdaje ve výši 166 752 005 Kč. Splátky úvěrů v celkové částce  

2 800 000 Kč a schodek ve výši 34 777 086 Kč budou pokryty finančními prostředky z minulých let; 

b) tvorbu a použití finančních fondů; 

c) příspěvky příspěvkovým organizacím: 

    ZŠ ve výši 7 843 151 Kč, 

    MŠ ve výši 4 072 854 Kč, 

    KIC ve výši 5 445 000 Kč; 

d) členské příspěvky organizacím, jejichž je město členem (SMO ČR, SMO Regionu Pomalší, nadace 

Jihočeské cyklostezky, Hrady na Malši) a dotace fyzickým a právnickým osobám, spolkům a sdružením. 

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 10 

(Bartizal, Havel, Kothánek, Německá, Petr,  

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0 

  

Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

11. Návrh střednědobého výhledu města Velešín na roky 2026 a 2027 

Ing. Vágner - dokument vyvěšen v souladu s předpisy. Obsahuje plánované akce na další dva roky. Je 

to povinný dokument. U řady akcí je to závislé na poskytnutí daných dotací. Strukturu vidíte za mnou 

na plátně. Stejně ho lze jako rozpočet upravovat během roku.   

Usnesení č. 11/16 

Zastupitelstvo města schvaluje návrh střednědobého výhledu města Velešín na roky 2026 a 2027. 

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 10 

(Bartizal, Havel, Janáková, Německá, Petr,  

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0 

  

Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

 

12. Obecně závazná vyhláška o čistotě veřejných prostranství a veřejném pořádku 

Ing. Vágner – vyhlášku máme nyní platnou, ale aktualizovali jsme ji na popud MP. Je lepší mít pravidla 

regulovány vyhláškou a neřídit se pouze zákonem. Vyhláška má několik částí, které jsou řešeny. Např. 

veřejná zeleň, a to parkování, skladování různých věcí na zeleni města. Rozdělávání ohňů na veřejném 



4 
VZZM 16 (16. 12. 2024) 

prostranství. Dalším bodem je znečišťování veřejného prostranství psími exkrementy a konzumace 

alkoholu na veřejném prostranství pouze v přiměřené míře. Dalším důležitým bodem je, neumisťování 

pytlů s odpadem mimo nádoby na to určené.   

 

Usnesení č. 12/16 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku o čistotě veřejných prostranství a veřejném 

pořádku.  

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 10 

(Bartizal, Havel, Kothánek, Německá, Petr, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0 

   

Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

13. Zápis č. 6/2024 ze schůze finančního výboru 

Ing. Německá – my jsme se tentokrát zabývali úvěry, které má město. Kontrolovali jsme stav 

finančních prostředků na účtech měst. Dále jsme probírali náklady na likvidaci odpadu, což bylo za 

rok 2024 kolem 14 milionů. Což je velký nárůst oproti předchozím rokům. To je za finanční výbor 

vše.  

Usnesení č. 13/16 

a)Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis finančního výboru č. 6/2024. 

b)Zastupitelstvo města schvaluje plán práce finančního výboru na rok 2025 

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 10 

(Bartizal, Havel, Kothánek, Německá, Petr, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0 

   

Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 

 

14. Zápis č. 6/2024 ze schůze kontrolního výboru  

Ing. Vágner – není přítomen pan předseda, tak já jen stručně shrnu, čím se kontrolní výbor zbýval. 

Kontrolovali, zda nevypadl nějaký bod z rady a zastupitelstva. Kontrola objednávek a kontrola knihy 

stížností.  

Dále se kontrolní výbor dotazoval na některé dlouhodobé body.  

1348/83/-/36 – Projekt a realizace komunikace inženýrských sítí v lokalitě G2. Nyní je to ve stavu, kdy 

se dvě parcely mohou bez dalšího napojit na vodovod a kanalizaci.  Majitelé parcel chtěli přesnější 

odhad cen toho zasíťování. Při poslední schůzce jsme se bavili o cca 2 milionech. Je to dlouhodobá věc, 

která se řeší již několik let. Bez výrazné účasti majitelů parcel si myslím, že další posun nebude. O 

finanční účasti města by museli rozhodnout zastupitelé.   

568/32/-/34 - žádost o směnu pozemků. Máme v plánu vykoupit pozemky kolem E55 směrem ke 

stávajícímu skateparku. Již jsou v přípravě smlouvy na odkup a směnu. Smlouva s jedním z majitelů, 

by měla obsahovat souhlas s výstavbou nového skateparku.  

Dále jsem byl dotazován na oceňování občanů navržené paní Javoříkovou. Budou dva typy ocenění. 

Nominovat se bude moci do 28. 2. 2025. Vznikne pracovní skupina složená ze zástupců ze školství, ze 

spolků, z města a představoval bych si někoho i z občanské komise. Tato komise učiní předvýběr 

nominovaných a zastupitelstvo v červnu nebo v září může předat ocenění vybraným občanům. 

Rozhodovat o nominovaných bude zastupitelstvo.  

1014/63/-/85 – Změny v organizaci práce zaměstnanců města a zřizovaných organizací – tento bod bych 

z rady vypustil. Tento bod vznikl z důvodu, že se jeden čas uvažovalo o tom, že by zaměstnanci pracovní 

čety přešli pod Správu majetku města Velešín s.r.o. Auditorem to nebylo doporučeno. Dále je obsahem 

bodu sjednocení formátu smluv na pronájem nebytových prostor. Nyní máme směrnici, která sazby 

nájmů stanovuje dle typu využití, sazby nájmů měníme dle inflace a máme stejný typ smluv pro všechny 

se stejnými podmínkami. Jediné, co nám tam zbývá, je smlouva na prostor Jakuba – smlouva o zápůjčce. 
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1586/98/-/23 – Plnění smlouvy o dílo – oprava místních komunikací – posudek je vyhotoven. Nyní ho 

má právník města, který svolá jednání mezi zástupci městem a zhotovitelem. Budu vás informovat, 

jakým způsobem bude věc řešena.  

Jsou prosím k zápisu nějaké dotazy?  

Javoříková – já jsem se na to chtěla zeptat v bodě různé, ale když se to již zmínilo. Dávala jsem žádost 

na udělení čestného občanství. V poslední radě se píše, že se to dalo do pracovní skupiny a že bod se 

vypouští. Tak jsem se na to chtěla zeptat, zda to bude součástí projednávání? Mohla bych být součástí 

pracovní skupiny?  

Ing. Vágner – to nemohu říct. Volit pracovní skupinu bude rada města. 

Javoříková – myslím, že když jsem s touto myšlenkou přišla, tak bych u toho ráda byla.  

Ing. Vágner – co se týká té žádosti o ocenění pana XY, můžete ho nominovat do dané kategorie.  

Javoříková – takže žádost mám napsat ještě jednou. Rozumím tomu, že čestné občanství se tedy 

udělovat nebude. Nemám totiž žádnou zpětnou vazbu na mou žádost.  

Ing. Vágner – čestné občanství se udělovat nebude, nominujte pana XY na ocenění. Vaši žádost bereme 

na vědomí a nemusíte ji podávat znovu.  

 

Usnesení č. 14/16 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis kontrolního výboru č. 6/2024. 

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

 

15. Rozhodnutí o odměnách neuvolněných zastupitelů – od 1. 1. 2025 

Ing. Vágner - ministerstvo vnitra vyhlašuje podle § 73 odst. 4 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění zákona č. 418/2023 Sb., základnu pro výpočet odměn členů zastupitelstev 

územních samosprávných celků pro rok 2025. 

Pro neuvolněné členy zastupitelstva se jedná o novou maximální možnou výši. 

Na pracovním zastupitelstvu byla shoda na navýšení, jelikož se 2 roky odměna nenavyšovala.  

Usnesení č. 15/16 

a) V souladu se sdělením Ministerstva vnitra ze dne 10. 10. 2024 předpis č. 295/2024 Sb., o vyhlášení 

základny pro výpočet odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků podle zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, zastupitelstvo města stanovuje svým 

neuvolněným členům za výkon funkce odměny za měsíc v následujících částkách:  

Člen rady:     10.068,- Kč 

Předseda výboru/komise/zvláštního orgánu: 5.034,- Kč 

Člen zastupitelstva bez dalších funkcí:  2.517,- Kč 

b) Zastupitelstvo města stanovuje předsedům komisí rady a předsedům zvláštních orgánů města, kteří 

nejsou členy zastupitelstva města, za výkon funkce odměnu ve výši 5.034,- za měsíc. 

c) Odměna bude poskytována od 1. 1. 2025. V případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát člena 

zastupitelstva města bude odměna poskytována ode dne složení slibu. V případě budoucích změn 

v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce. 

Bod se nesleduje      Z. starosta, ved. EO 

Hlasování o usnesení 

Pro: 10 

(Bartizal, Havel, Kothánek, Německá, Petr, 

Růžička, Skřivánek, Trajer, Vágner, Vlažný) 

Proti: 0 

   

Zdr.: 0 

Usnesení bylo schváleno 
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16. Různé  

Ing. Vágner - dne 21. 12. se otevře úsek dálnice D3. Velké poděkování patří všem, kteří se zasadili o 

její zprovoznění. Pro naše občany, zejména na Sídlišti, by měla přinést lepší podmínky pro bydlení. 

Děkuji všem aktivním zastupitelům a občanům za spolupráci v roce 2024.  

Růžička - nyní se také začal stavět přivaděč na dálnici směrem od Krumlova. Chci pozvat všechny na 

akci „Medovina na Hradě“.  

 

Ve Velešíně 20. 12. 2024 

 

Zapsala: Lucie Foitlová                 Ověřil: Jan Havel  
                             
                                                                               Ing. Pavel Trajer  

 

 


